
   

Referat generalforsamling 2022 

Naur 23/11-22 

Indledning 

 

Valg af dirigent. 

Mogens valgt. Generalforsamling dømmes rettidigt og berettiget indkaldt. 

 

Aflæggelse af beretning om foreningen virke siden sidste ordinære generalforsamling. 

Formanden takker de ca 25 hjælpere. Nemmere at drive banen. 

60 års jubilæum næste år.  

 

Forklarede situationen om klager. Snart er støjvolde færdige og så ikrafttræder paragraf 14 i 

miljøgodkendelse og der kan derpå ændres på åbningstider potentielt. 

Fire strandjægere har haft sidste jagt i år desværre. 

 

14. Sep: Retsag vundet over Jan Adamsen dømt for økonomisk kriminalitet. 

 

Patronkontainer blev kasseret af politet. Nyt rum etableret med våbenskabe. 

 

HSJ er kommet med jagten i folkeskoven. Det bliver godt om nogle år. 

 

Eli Duedahl har hjulpet med arealstøtte. Tak for det. 40.000kr blev her hentet hjem. 

 

Uddannet 8 nye instruktører. 

 

Udnævnelse af Erik Lynge som æresmedlem. 

 

Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse. 

Regnskab godkendt 

 

Indkomne forslag – der er ingen indkomne forslag.  

 



   

Fastlæggelse af kontingent – bestyrelsen anbefaler at holde medlemskontingenterne i ro  

Vedtaget 

 

Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg:  

Andreas Gottlieb – modtager ikke genvalg – ny vælges for 2 år  

Stig Bjerregaard Poulsen på valg – genopstiller for 2 år  

Rasmus Henriksen – genopstiller for 2 år  

Martin G Jeppsen – modtager ikke genvalg – ny vælges for 1 år  

Lars Holler – modtager ikke genvalg – ny vælges for 1 år  

 

Forslag: Tobias, Thomas, Paw, Erik. 

Valgt i rækkefølge: Stig, Rasmus, Thomas, Paw, Tobias 

Ikke valgt: Erik 

 

Valg af suppleanter. 

Torben Iversen indtrådte i bestyrelsen – modtager ikke genvalg – ny vælges for 2 år  

Merete Agentoft – modtager ikke genvalg – ny vælges for 1 år  

Erik Lyng, Brian Vinter → Enstemmigt valgt 

 

Valg af én revisorer  

Jens Ole Mortensen på valg – Jens Ole modtager genvalg 

Genvalgt enstemmigt. 

 

Udnævnelse af æresmedlem 

Erik Lynge  

 

Gode ideer til den kommende bestyrelse / Eventuelt?  

Erik foreslår at udskifte rådne plader på klubhusfacade. 

Der forslås at også medlemmer får adgang til nogle jagter hvis man tidligere har lagt større 

indsatser. Bestyrelsen tager forslaget op. 

Flere arbejdsaftner af få timer forslås. 


